



# 4D3N BALI LEISURE

## 4天3夜巴厘岛闲游 (DPSFNE)



### DAY 1 ARRIVAL DENPASAR 抵达巴厘岛

Upon arrival at Ngurah Rai International airport Bali. Transfer to hotel for check in and free at own leisure.  
抵达巴厘岛国际机场，前往酒店休息，自由活动。

### DAY 2 WATER BLOW-SHOPPING-1 HOUR BALINESE MASSAGE-ULUWATU TEMPLE

#### 观潮景点-购物-1小时的巴厘式按摩-乌鲁瓦图

(B)

Breakfast at hotel. Then, Visit Water Blow and Puja Manjala. Enjoy shopping at Kuta Shopping Mall. After that, enjoy your relaxation of 1 hour Balinese massage. Then, visit to Uluwatu Temple which is located at the southern of Bali to catch the wonderful view of the sunset on the blue oceans. Transfer to hotel for overnight.

早餐后，前往努沙杜瓦著名的观潮景点，观看壮丽的潮水，接着在库塔购物中心购物。过后，享受1小时的巴厘式按摩。接着前往乌鲁瓦图庙观光，位于巴厘岛南部的这座古庙，是个观赏夕阳的最佳选择。然后返回酒店。

### DAY 3 FREE AND LEISURE

(B)

Breakfast at hotel. After that free at own leisure.

早餐后，全日自由活动。

### DAY 4 DENPASAR – DEPARTURE 巴厘岛返回

(B)

Breakfast at hotel. Then, check out and transfer to Hawaii Ole-Ole for short shopping before proceed to airport for your departure flight.

在酒店享用早餐后，有一段时间前往夏威夷市场购物，然后再从机场准备回程。

#### REMARK 备注:

**\*\*Tipping for English Speaking Guide RM40/pax 英文讲解导游司机小费 RM10/人**

**\*\*Tipping for Mandarin Speaking Guide RM60/pax 中文讲解导游司机小费 RM15/人**